

THOSE DAYS



ARE LONG SPED IN THE NIGHT OF THE PAST, AS IF THEY NEVER HAD BEEN.

CAT.DATA

artists: kassem mosse
title: those days
label: MIKRODISKO
cat. no.: M2
release date: V/2007
format: 12"
file under: tech-house
minimal
experimental
www: MIKRODISKO.net

Following the spirit of his contributions to MIKRODISKO 01, KASSEM MOSSE returns with his first solo 12" "Those Days".

Featuring three untitled tracks of deep energetic old school techno, "Those Days" is a multi-purpose weapon for the floor. On the A-side, Mosse delivers a driving techno house tool inspired by the golden days of 90s underground trax. On the flip, a rough modulating deep house tune is followed by an even deeper spaced out techno cut, melancholic chords echoing above a pulsing bassdrum.

The rest is silence.

Im Geiste seiner Beiträge zu MIKRODISKO 01 legt KASSEM MOSSE mit seiner ersten Solo 12" "Those Days" nach.

Die drei enthaltenen unbetitelten Tracks deepen old school Technos machen "Those Days" zu einer Allzweckwaffe für den Floor. Auf der A-Seite liefert Mosse ein treibendes Techno House Tool, das Erinnerungen an die goldenen Zeiten der Underground Trax der 90er weckt. Die B-Seite beginnt mit einem rough modulierten Stück Deep House und endet weit draußen mit einem noch tieferen Techno Cut, melancholische Chords zerfließen über einer pulsierenden Bassdrum.

Der Rest ist Stille.



FURTHER INFORMATION www.MIKRODISKO.net
press-materials are available from the website or can be ordered by e-mail.

MIKRODISKO SCHALLPLATTEN

web
info@mikrodisko.net
www.mikrodisko.net

info
c/o falk springer
0341 99 11 77 8
0179 29 354 38

post
MIKRODISKO
max-beckmann-str. 11
D 04109 leipzig

netbank
g. wendel
blz 20090500
kto 8349967

